

## Referat fra LKO-bestyrelsesmøde 11. maj 2023 kl. 19.30

Til stede var: Helle, Dorthe, Anna, Annette, Flemming, Elsebet og Thomas (referent)

1. Dagsorden og evt. opfølgning på referat fra LKO- møde 20.april 23  
-
2. Økonomi v/Elsebeth  
*Saldo: 34.270 kr. Elsebet svarer butikshuset at udbetaling af deres resterende tilskud fra kommunen skal ske på baggrund af kvittereining for afholdte udgifter.*
3. Opsamling fra generalforsamling v/ Thomas og Helle  
*Beretningen sendes til styregruppen. De andre fora orienteres i forbindelse med næste fællesmøde (Helle)*
4. Opsamling fra workshop v/Helle  
*Opsamlingsnotatet er sendt til grundejerforeningen og er lagt på hjemmesiden. Sendes også til styregruppen (Helle)*
5. Arrangement "Mød din borgmester" 15. juni. Jf. mail videresendt til jer 5/5 v/Helle  
*Borgerne har foretræde 14.30-16.30. Derefter møde med LKO bestyrelsen. Helle skriver indkaldelse til FB og mailliste. Helle, Dorthe og Thomas mødes kl 14. Der serveres kaffe og vand.*
6. Nærdemokratimodellen - kommentarer fra LKO v/Flemming  
*Flemming redegjorde for styregruppens behandling. Emnet tages op på mødet med borgmesteren den 15. juni.*
7. Mønbroens fødselsdag, henvendelse fra Poul-Erik Feldt v/Helle  
*Anna laver flyer/annonce til orientering for LKO's medlemmer*
8. Tilbud om en omkostningsfri professionel tilflytter- og bosætningsfilm via Landsbyfilm (har vi ideer til mulige annoncører.)  
*Der udarbejdes liste over virksomheder i området (Helle)*
9. Invitation til møde 1. juni vedrørende planlægning af Folkemøde Møn. Hvem vil deltage?  
*Anna deltager.*
10. Hvordan forbereder vi os bedst ift. indflydelse på VK's beslutninger om Den Gule Stald?  
*Den Gule Stald skal fast på dagsordenen fremover. Det tager nok noget tid førend der er endelig aklaring mellem Bygningsstyrelsen og Kommunen. Vi forventer business as usual ind til videre.*
11. Nyt fra det politiske (info fra hver af os, der følger et stående udvalg)  
-

## 12. Orienteringspunkter

- a. Flemming og Helle deltager i næste møde for lokalfora. Det er 17/5 her i Stalden.  
*Anna deltager evt. også*
- b. Oprettelsen af et nyt landsbynetværk (mail af 22/3) v/Helle  
*LKO vil følge netværkets facebookside. Thomas tilmelder.*
- c. Idékatalog vedr. cykel og vandreturisme. Hvad er vi hver især igang med? v/alle  
*Cykelstigruppen udarbejder billedmateriale til møde i Transportudvalget.*

## 13. Næste møde

*8. juni: formøde vedr. nærdemokratimodellen*

*15. juni: møde med borgmesteren og bestyrelsesmøde*

## 14. EVT.